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Summary:

This research, tagged with the semantic lexical study of the King’s Surah, deals
with a comprehensive definition of it and an explanation of the words, meanings and
linguistics contained in this great Surah, with the explanation of the names of God and
the interpretation of their verses separately, in addition to the most important topics
contained in this Surah and highlighting the most important grammatical, acoustic,
pure and rhetorical references in order to reveal the secrets and aesthetics contained in

this great Surah.

Key words : Surat Al-Mulk- lexican— connotation- utterances- signs

Résumeé :

Cette recherche, marquée par 'étude lexicale sémantique de la Sourate du Roi,

traite d’'une définition complete de celui-ci et d’une explication des mots, des
significations et de la linguistique contenues dans cette grande Sourate, avec
Pexplication des noms de Dieu et I'interprétation de leurs versets séparément, en plus
des sujets les plus importants contenus dans cette Sourate et mettant en évidence les
références grammaticales, acoustiques, pures et rhétoriques les plus importantes afin de

révéler les secrets et 'esthétique contenus dans cette grande Sourate.

Mot clés : Sourate Al-Mulk- lexique- connotation- expressions- signes.







